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Protokół Nr 5 /2011 

ze wspólnego  posiedzenia  wszystkich komisji stałych Rady Gminy  Ryjewo  

z dnia  11 kwietnia 2011 roku. 
 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

           

W posiedzeniu uczestniczyli ponadto: 

1. Pan Kazimierz Zima               – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Pan Sławomir Słupczyński    – Zastępca Wójta Gminy 

3. Pani Małgorzata Kubic          – Sekretarz Gminy 

4. Pani Małgorzata Zdunek        – Skarbnik Gminy 

5. Pani Dorota Czerkies             – Inspektor ds. obsługi Rady Gminy  

6. Pan Jerzy Gajos                      - Pracownik UG w Ryjewie 

7. Pan Roman Król                     - Kierownik ZB „Pomezania” 

8. Pani Małgorzata Ostrowska   - Radna Sejmiku Woj. Pomorskiego 

9. Pan Zenon Odya                    - Radny Sejmiku Woj. Pomorskiego 

10. Pan Leszek Czarnobaj            -Radny Sejmiku Woj. Pomorskiego 

11. Pani Krystyna Łapacz            - Radna Rady Powiatu Kwidzyńskiego 

12. Pan Andrzej Zwolak              - Radny Rady Powiatu Kwidzyńskiego 

13. Pan Grzegorz Wojtaś              -Radny Rady Powiatu Kwidzyńskiego     

 

Zebrani postanowili, że wspólne posiedzenie poprowadzi Przewodniczący Rady  Gminy  

Ryjewo  p. Kazimierz Zima.  

 

Przewodniczący przywitał zebranych a w szczególności zaproszonych na posiedzenie gości 

przedstawicieli gm. Ryjewo w Radzie Powiatu i Sejmiku Województwa, stwierdził 

prawomocność posiedzenia po czym przedstawił jego tematykę i wystąpił z pytaniem do 

radnych czy są za przyjęciem  porządku posiedzenia.  W głosowaniu jednogłośnie przyjęto 

porządek posiedzenia w brzmieniu:  

 

1. Stan dróg gminnych, powiatowych i wojewódzkich. Informacja na temat 

przeprowadzonych remontach i modernizacjach dróg w 2010 roku oraz plany i 

zamierzenia na rok 2011.  

2. Zagospodarowanie i rekultywacja wysypiska odpadów w Jałowcu, gospodarka odpadami. 

3. Działania na rzecz ochrony środowiska, poprawy estetyki i czystości w gminie w zakresie 

realizacji przestrzegania przepisów ustawy.  

4. Rozpatrzenie projektów uchwał przygotowanych na sesję. 

5. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. Stan dróg gminnych, powiatowych i wojewódzkich. Informacja na temat 

przeprowadzonych remontach i modernizacjach dróg w 2010 roku oraz plany i 

zamierzenia na rok 2011.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Pana Sławomira Słupczyńskiego. 

Pan Sławomir Słupczyński, poinformował, iż ideą zaproszenia przedstawicieli Gminy 

Ryjewo w radach powiatu jak i sejmiku województwa była potrzeba pokazania jaka jest 

sytuacja infrastruktury drogowej w naszej gminie w szczególności jeżeli chodzi o drogi 

wojewódzkie i prośbą o wsparcie naszych działań i wniosków, które kierujemy do Zarządu 

Dróg Wojewódzkich o naprawę tych dróg. Teraz w szczególności po okresie zimowym widać 
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w jakim stanie są te drogi. Duży problem stanowią dla nas drogi wojewódzkie, które są na 

wielu odcinkach w stanie tragicznym i stwarzają realne zagrożenie. Nasze ciągłe monity do 

Zarządcy tych dróg nie przynoszą żadnych rezultatów. Również dziś zaproszony był na 

spotkanie przedstawiciel ZDW ze Sztumu niestety w tym momencie jest na urlopie i nie mógł 

się z nami spotkać, nie był również w stanie oddelegować żadnego pracownika.  Wielokrotnie 

próbowaliśmy wspólnie w jakiś sposób zająć się tymi drogami ale niestety zawsze 

spotykaliśmy się z oporem ze strony władz zarządcy tej drogi.  Zdajemy sobie sprawę z faktu 

iż nie ma wystarczających środków na to by zająć się wszystkimi drogami, ale chcielibyśmy 

by  stopniowo coś w tym kierunku się działo. Odnosimy wrażenie, że powiat kwidzyńskie jest 

źle traktowany przez ZDW, gdyż można zauważyć w jakim fatalnym stanie są drogi 

wojewódzkie w całym powiecie nie tylko w naszej Gminie. Innym problemem dotyczącym 

ZDW jest problem rowów, którymi również zarządca drogi się nie zajmuje, czego wynikiem 

są zrośnięte i niedrożne rowy. W okresie deszczy zalewane są sąsiadujące pola a w chwili 

zeszłorocznej powodzi nie spełniały swojej roli i nie odprowadzały nagromadzonej wody.  

My swoimi siłami robimy co się da ale nie jesteśmy w stanie cały czas oprócz swoich 

obowiązków wykonywać też obowiązki innych. 

 

Przewodniczący Rady dodał, iż w zeszłym roku nie wykonano remontu żadnej z dróg  

wojewódzkich w naszej gminie mimo wielokrotnych interwencji w tej sprawie. 4 lata temu 

wykonano ostatnie remonty na naszym terenie drogi 607. W szczególności Rada chciałaby 

zwrócić uwagę na fakt iż droga wojewódzka nr 607, która wymaga remontu będzie jedną z 

głównych dróg dojazdowych do budowanego na Wiśle mostu co tym bardziej powinno 

wpłynąć na potrzebę jej modernizacji.   

 

Pani Małgorzata Ostrowska, radna Sejmiku Woj. Pomorskiego odpowiedziała, iż było 

spotkanie radnych dot. dróg w kontekście Euro 2012. Nikt nie poruszył tematu Ryjewa ani 

ewentualnego zjazdu na most. Jest planowane dodatkowe spotkanie dot. dróg i jedyne co w 

tym momencie radni z sejmiku mogą zrobić to wystąpić z pisemną interpelacją w sprawie 

przeznaczenia środków na remont tych dróg i monitować sytuację. Oczywiście należy zdać 

sobie sprawę z faktu, iż na pewno nie przyniesie to natychmiastowych rezultatów, bo 

wiadomo, że środki w budżecie są przeznaczone już na inne inwestycje ale zawsze można 

starać  się o to by chociaż jakaś część środków została przeniesiona na ten cel bądź by w 

przyszłości miano tą sprawę na uwadze.   

 

Pan Leszek Czarnobaj, radny Sejmiku Woj. Pomorskiego, dodał również, że  podpisze się 

pod tą interpelacją. Potwierdził, iż będzie spotkanie dot. dróg na którym zostanie poruszony 

temat dróg wojewódzkich w gm. Ryjewo jak i całym pow. kwidzyńskim. Nie da się 

oczywiście wszystkiego od razu wykonać ale będziemy chcieli zobaczyć jakie są perspektywy 

i możliwości modernizacji tych dróg w przyszłości.  

 

Pan Zenon Odya, radny Sejmiku Woj. Pomorskiego,  oświadczył, iż podziela poglądy 

przedmówców i także podpisze się pod tą interpelacją. Zauważył iż ważne jest by Gmina 

sama od siebie chciała dać coś, bo to bardziej motywuje pozostałych. Nie rozumie również 

dlaczego droga prowadząca na most nie została w planach ujęta na samym początku teraz 

może być to trudne.   

 

Przewodniczący Rady podziękował radnym Sejmiku Woj. Pomorskiego za przybycie na 

posiedzenie i pomoc jaką zaoferowali w sprawie remontu i modernizacji dróg.  
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Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Pana Andrzeja Krupe ze Starostwa 

Powiatowego w Kwidzynie i przedstawienie informacji dotyczących remontów i modernizacji 

dróg powiatowych wykonanych w gm. Ryjewo.  

 

Pan Andrzej Krupa poinformował, iż w roku 2010 Starostwo Powiatowe zrealizowało 

projekt dot. przebudowy drogi powiatowej  na odcinku 24 km w miejscowości Straszewo, 

dodatkowo przebudowano ok. 30% dróg powiatowych i chodników w gm. Ryjewo. W roku 

2011 planowane jest poszerzenie pobocza od miejscowości Trzciano w kierunku Kwidzyna. 

Wykonanych zostanie również 5 zatok autobusowych oraz 156 metrów barier. W najbliższym 

czasie odbędzie się wybór ofert na usuwanie skutków uszkodzeń nawierzchni dróg po zimie.   

 

Radny Artur Orłowski przekazał Panu A. Krupie zdjęcia nowej drogi w Straszewie, która 

jak zauważył nie wygląda wcale tak rewelacyjnie. Przepusty wręcz są w stanie fatalnym.  

 

Pan Andrzej Krupa odpowiedział, iż gwarancja na tą drogę wynosi 36 miesięcy.  6 maja 

odbędzie się przegląd gwarancyjny wraz z wykonawcą i inspektorem nadzoru. Zaproszony 

został również Pan Sławomir Słupczyński, jako przedstawiciel Gm. Ryjewo wszystkie uwagi 

to proszę  kierować do p. Słupczyńskiego. Uwagi te zostaną  przekazane wykonawcy. Jeśli 

zostaną uwzględnione to  wykonawca będzie miał obowiązek jej respektować.  

 

Radny Jerzy Paradowski dodał również iż przy padających deszczach co kawałek robią się 

kałuże na jezdni. Ponadto nadal ustawiony jest znak, który informuje iż droga ta jest 

wyłączona z ruchu.  

 

Pani Krystyna Łapacz, radna Rady Powiatu Kwidzyńskiego, nawiązała do  poszerzenia 

drogi które robione jest z jednej strony  a z drugiej strony, w wyniku omijania ciężkiego 

sprzętu, robią się dołu. Pani Krystyna Łapacz dodała również, że wzdłuż drogi na Wiszary są 

suchych gałęzi, które zagrażają przejeżdżającym autom, po każdym większym wietrze jest 

strach, że te gałęzie zrobią komuś krzywdę.  

 

Pan Andrzej Krupa odpowiedział, iż realizacja poszerzenia drogi trwać będzie ok. 2 lat i są 

to dopiero początki. Powstałe uskoki zostaną z czasem zlikwidowane. Co do suchych gałęzi 

drzew Starostwo sprawdzi, czy leży to w pasie drogi i ewentualnie wystąpi do Nadleśnictwa o 

wycięcie tych gałęzi.  

 

Radny Zbigniew Reducha nadmienił, iż bardzo długa jest procedura otrzymania pozwolenia 

na wycinkę poszczególnych martwych gałęzi gdyż potrzebni są do tego zawodowcy 

posiadający pozwolenie do prac na wysokościach.  

 

Pan Sławomir Słupczyński poruszył sprawę przystanku autobusowego w Pułkowicach, 

który przy budowie zatoki autobusowej został zdemontowany i do tej pory nie ma nowego. 

Ponadto mieszkańcy Pułkowic skarżą się na przejazd ciężkiego sprzętu, który dewastuje 

drogę do Nowej Wsi.  

 

Pan Andrzej Krupa odpowiedział, iż postara się wyjaśnić obie sprawy.  

 

Przewodniczący Rady podziękował za obecność i udział w dyskusji przedstawicielowi  

Starostwa jak i radnym Rady Powiatu Kwidzyńskiego. Przewodniczący Rady poprosił o 

przedstawienie inf. dot. dróg gminnych. 
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Pan Sławomir Słupczyński poinformował, iż w 2010 roku zakupiono pospółki na remont 

bieżący dróg w kwocie 70.591,85 zł. Na bieżący remont dróg wykorzystano 145.611,96 zł. 

Dokonano modernizacji drogi w miejscowości Ryjewo ul. Łąki na kwotę 213.434,12 zł oraz 

w Trzcianie na kwotę 67.622,80 zł. W 2011 roku priorytetem jest droga Trzciano-Laskowice, 

ale ze względów finansowych może być ciężko. Jeśli Gmina otrzyma dofinansowanie na 

kwotę 200 tyś. zł to na pewno tą inwestycja ta zostanie wykonamy. Ponadto Sołectwa maja 

zabezpieczone środki w kwocie 60.309,16 zł na bieżący remont dróg.  

 

Radna Barbara Wolak zapytała czy jest możliwość by zrobić coś na drodze biegnącej 

wzdłuż torów kolejowych? 

 

Pan Sławomir Słupczyński odpowiedział, iż od dwóch lat jest złożony w PKP wniosek o 

wykup drogi i żadnego odzewu nie ma. Trudno jest cokolwiek od kolei wyegzekwować. 

Pozostaje ewentualnie wykonanie tego w ramach własnych środków, co łatwe nie będzie.  

 

Radny Roman Szaflik zaapelował by zrobić zjazdy w Rudnikach przy nowej drodze póki 

jeszcze jest gwarancja.   

 

Ad.2. Zagospodarowanie i rekultywacja wysypiska odpadów w Jałowcu, gospodarka 

odpadami.  

Informację przedstawił Pan Roman Król, który poinformował, iż sukcesywnie 

przeprowadzany jest monitoring wysypiska w Jałowcu, wykonywane są badania stanu wód 

pod składowiskiem oraz stężenie gazu składowiskowego. Wyniki tych badań wskazują na 

znaczną poprawę jakości wód, które zakwalifikować można do wód  na pograniczu II i I 

klasy. Dalszy monitoring przebiega zgodnie z wytycznymi ujętymi w decyzji o  zamknięciu 

wysypiska. Co do gospodarki odpadami to Zakład odebrał i przekazał do ZUO w Gilwie 

Małej 552,5 tony odpadów komunalnych w 2010 roku. 22,8 tony odpadów sztucznych, 18,3 

tony odpadów szklanych oraz 12 ton odpadów wielkogabarytowych. 

 

Ad.3. Działania na rzecz ochrony środowiska, poprawy estetyki i czystości w gminie w 

zakresie realizacji przestrzegania przepisów ustawy.  

 

Informacje przedstawił Pan Jerzy Gajos, który poinformował, iż decyzję na zbiórkę i wywóz 

nieczystości posiada 5 firm. Wywóz nieczystości odbywa się na podstawie harmonogramu i 

podpisanych przez mieszkańców umów. Do selektywnej zbiórki odpadów usytuowanych jest 

na terenie Gminy 106 pojemników o poj. 1100 l. Koszt zbiórki tych odpadów wyniósł w 2010 

roku 55 tyś. zł.  Dodatkowo w 2010 roku dofinansowano 20 przydomowych oczyszczalni 

ścieków. Łączna ilość oczyszczalni na terenie Gminy wynosi 100 sztuk.  Sukcesywnie 

odbywa się czyszczenie ulic i placów. W 2010 roku na odcinku drogi Barcice-Rudniki 

posadzono drzewa.  

  

Ad.4. Rozpatrzenie projektów uchwał przygotowanych na sesję.  

 

- Projekt uchwały Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmiany Uchwały  Nr 

XLII/297/10  Rady Gminy Ryjewo  z dnia    27 kwietnia 2010 r. w sprawie dokonania 

zmiany treści załącznika Nr 1 (zawiera on treść Statutu)  do uchwały Nr XV/114/04 

Rady Gminy Ryjewo z dnia   31 marca 2004 r. w sprawie przekształcenia i nadania 

Statutu samorządowej instytucji kultury pod nazwą: Gminna Biblioteka Publiczna w 

Ryjewie przedstawił i omówił Pan Sławomir Słupczyński Z-ca Wójta Gminy Ryjewo, który 

poinformował, iż w związku z zaprzestaniem świadczenia przez Pocztę Polska usługi 
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wysyłania fax-u, postanowiono taka usługę udostępnić mieszkańcom  w Gminnej Bibliotece 

Publicznej co niesie za sobą konieczność dopisania tego w statucie.   

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

 

- Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Ryjewo nieruchomości 

gruntowej – drogi położonej  w miejscowości Ryjewo przedstawił i omówił Pan Sławomir 

Słupczyński, który poinformował iż sprawa ta poruszana była na posiedzeniach komisji w 

marcu i Rada wstępnie wyraziła zgodę na nieodpłatne przejęcie tej działki na drogę. Dot. to 

drogi przy ul. Przejazdowej. Z tego względu, że nie ma tam drogi  nie możemy wystawiać 

decyzji o warunkach zabudowy. Państwo, którzy są właścicielami tej działki, która i tak 

używana jest przez mieszkańców tego terenu jako droga, chcą ja oddać za darmo. Jedyne 

koszty jakie Gmina poniesie to koszty przepisów notarialnych.  

 

 Radni pozytywnie zaopiniowali projekty uchwał.  

 

- Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  położonej w 

miejscowości Ryjewo stanowiącej  własność Gminy Ryjewo przedstawił i omówił Pan 

Sławomir Słupczyński informując, iż na komisjach w m-cu marcu przedstawiona była Radzie 

propozycja sprzedaży tej działki przy ul. Słowiańskiej, na która Radą wyraziła wstępnie 

zgodę. W kwestii formalnej niezbędne jest podjęcie stosownej uchwały.    

 

 Radni pozytywnie zaopiniowali projekty uchwał.  

 

- Projekt uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Ryjewo  

i nadania jej statutu przedstawił Pan Sławomir Słupczyński, który poinformował, iż od 

pewnego czasu młodzież ze szkoły gimnazjalnej wystąpiła z propozycja utworzenia na 

naszym terenie młodzieżowej rady. Pomysł ten monituje Pani Teresa Ruszcza, która prowadzi 

koło europejskie, do którego należą ci uczniowie. Z tego względu, że na terenie gminy jest 

jedno gimnazjum, był pomysł żeby zaangażować w ten projekt młodzież ze szkoły 

podstawowej ale dochodzą do nas głosy, że są to osoby jeszcze zbyt młode. Myśleliśmy o 

młodzieży ze szkół średnich, którzy mieszkają na terenie naszej gminy ale to znów wiązało by 

się z utrudnieniami przy organizacji wyborów i danymi uczniów.  Zastanawiamy się czy ma 

sens utworzenie młodzieżowej rady tylko dla osób z gimnazjum bo za chwilę się okaże że 

chętni do tego projektu będą kończyć szkołę i nie będzie więcej chętnych.  

 

Przewodniczący Rady zauważył, iż nie należy ucinać drogi takim osobom, bo może kiedyś 

okazać się że będą oni członkami Rady Gminy i dobrze by teraz zdobyli już jakieś 

doświadczenie.  

 

Zastępca Wójta odpowiedział, iż nie chodzi o to by komuś zamykać drogę, tylko chodzi o to 

by nie robić czegoś co za chwile i tak będzie tylko kawałkiem papieru a żadne działania za 

tym nie pójdą.  Ponadto należy wybrać kogoś kto będzie koordynował pracę tej Rady. Pani 

Teresa Ruszczak pomaga w tym momencie młodzieży lecz w przyszłości nie widzi takiej 

możliwości. Najlepszym rozwiązaniem byłby opiekun z Rady Gminy nad czym również 

należy się zastanowić. 

 

Przewodniczący Rady zasugerował by zastanowić się jeszcze nad ta uchwałą. W statucie 

przyjąć młodzież gimnazjalną i zobaczyć jak się sprawa ta rozwinie w przyszłości  natomiast 

co do koordynatora prac młodzieżowej rady decyzja zapadnie w przyszłości.  
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- Projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli w Gminnym Ośrodku 

Kultury w Ryjewie – Filia Świetlica Wiejska w Trzcianie omówił Pan Sławomir 

Słupczyński, który poinformował, iż w związku z  wnioskiem Rady Sołeckiej Sołectwa 

Trzciano, w którym to Rada Sołecka domaga się kontroli niektórych wydatków Gminnego 

Ośrodka Kultury filii w Trzcianie, wystąpiła konieczność przygotowania uchwały 

upoważniającej Komisję Rewizyjną do przeprowadzenia  tej kontroli.   

 

Radny Zbigniew Reducha zapytał, czy Komisja Rewizyjna, na każdy wniosek będzie miała 

dokonywać kontroli, bo tak naprawdę dotyczy to kontroli jednostki organizacyjnej i 

wydatków, które dokonał jej kierownik a to powinno być chyba sprawdzone przez 

bezpośredniego przełożonego czyli Wójta.  

 

Zastępca Wójta  odpowiedział, iż jest to sugestia Radcy Prawnego, który przekonywał, iż to 

Komisja Rewizyjna powinna się tym zając dlatego też Wójta nie negował  jego opinii.   

 

 

- Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr  II/6/10 z 13 grudnia 2010 r. nadania 

Statutu publicznej szkole podstawowej o nazwie: Szkoła Podstawowa im. Ks. 

Władysława Demskiego w Straszewie omówiła Pani Małgorzata Kubic, która wyjaśniła iż 

Kuratorium Oświaty poinformował, nas iż należy uchylić tą uchwałę z tego względu, że statut 

jakiejkolwiek jednostki oświatowej  Rada Gminy uchwała przy tworzeniu tej jednostki i nie 

może dokonać tego w trakcie. W związku z tym, że w przeszłości przeoczony został ten fakt i 

statut Szkoły w Straszewie podjęty został przez Radę Szkoły należy uznać iż jest on 

obowiązujący. 

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

 

-  Projekt uchwały w sprawie określenia zakresu i formy przedstawianej przez Wójta Gminy  

informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze przedstawiła i omówiła Pani 

Małgorzat Zdunek wyjaśniając iż w związku ze zmianą ustawy o finansach publicznych 

zmieniony został również harmonogram prac związanych z wykonaniem budżetu za I 

półrocze. W związku z ty należało dokonać zmiany uchwały o procedurze przedstawienia 

zakresu i formy przedstawianej przez Wójta Gminy  informacji o przebiegu wykonania 

budżetu gminy za I półrocze. 

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

 

Ad. 5. Sprawy bieżące. 

 

Pan Sławomir Słupczyński poinformował, iż odbyło się spotkanie z Radą Pedagogiczną 

Szkoły w Straszewie dot. ewentualnej reorganizacji tej szkoły. Decyzja nauczycieli tej Szkoły 

jak i całej rady pedagogicznej jest taka, że będą robić wszystko by tą placówkę utrzymać. 

Poinformowaliśmy radę jak i nauczycieli, że ilość dzieci, która powinna uczęszczać do tej 

szkoły by nie było problemów finansowych jakie są w tym momencie wynosi ok. 130 dzieci. 

Rozumiemy postawę tych osób, jednocześnie poinformowaliśmy, że jeśli będą przesłanki za 

tym by nie reorganizować tej szkoły to my tego nie uczynimy. Wiemy, że mogą zmienić się 

na plus przepisy o finansowaniu zerówek , jeśli do tego dojdzie to oczywiście nie będziemy 

musieli martwić się o finanse w Straszewie. Padł, ze strony Rady Pedagogicznej zarzut, że 
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dofinansowujemy  bilety dzieci dojeżdżających z ich ternu do szkoły do Ryjewa a nie 

powinniśmy tego robić. Więc od września nie będziemy dopłacać do tych biletów. Wystąpiły 

takie pytania co zrobimy z budynkami więc odpowiedzieliśmy, że jest sugestia by 

przeznaczyć jeden budynek na mieszkania socjalne, których Gmina nie posiada. W 

szczególności w  ostatnim czasie do Urzędu przychodzi coraz więcej osób w trudnej wręcz 

drastycznej sytuacji, którzy potrzebują mieszkań socjalnych.     

 

Pani Małgorzata Kubic dodała, iż ostatnio była rodzina, która obecnie mieszka w Straszewie 

ma bardzo trudną sytuację i potrzebuje mieszkania wiec tym bardziej należy rozpocząć prace 

w kierunku przeznaczenia lokali na mieszkania socjalne. 

 

Radna Bernadeta Łukaszewska poinformował, iż dzieci z tej rodziny bardzo często 

zgłaszają jej jako nauczycielce również, że maja bardzo trudna sytuacje materialną dlatego też 

uważa iż priorytetem powinny być mieszkania socjalne.  

 

Pan Sławomir Slupczyński poinformował również iż od 15 kwietnia pracownicy 

interwencyjni będą zajmować się sprzątaniem terenu za halą w sąsiedztwie kościoła pw. Bł. 

Michała Kozala, za którą utworzone zostało dzikie wysypisko. Następnie pracownicy ci 

zajmą się czyszczeniem rowów i przepustów min. w Mątowskich Pastwiskach. Pan 

Słupczyński poinformował również, iż wpłynęło kolejne podanie od p. Władysława 

Domińczaka w sprawie wykupu przez Gminę działki umożliwiającej dojazd do posesji, na 

którą to Rada nie wydała zgody. 

 

Przewodniczący Rady dodał, iż Pan Domińczak, był u niego na spotkaniu i apelował by coś 

w tej sprawie zrobić z tego względu, że chce on wybudować tam dom dla swojej córki i jej 

niepełnosprawnego wnuka a w momencie gdy nie ma dojazdu nie może tego wykonać.  Z 

uwagi na ten fakt należy zasięgnąć opinii prawnej i  zająć się tą sprawą ponownie.  

 

 

W wyniku wyczerpania tematyki spotkania Przewodniczący podziękował zebranym za udział 

w spotkaniu i zamknął posiedzenie.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący Komisji                                                                                

Barbara Wolak 

Andrzej Barcik 

Jerzy Paradowski 

 

                                                                                                           
 


